
OS\OVNA STOIA (LJUDEVIT GAJ)
KRAPINA

ZAPISNIK

Sa 10. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrZane
30. 01. 2018. s podetkom u 18,00 sati u prostorijama Matidne Skole u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Benc, Helena Hudi, Suzana
Pracaii, Ivica HrSak, Rajna Presedki, Katarina Posilovii i Ivan Zubr(,

Uz dlanove Skolskog odbora sjednici su nazodni: ravnateljica Skole Dragica Belo5evic i
tajnica 5ko1e Nevenka Krsnik

Izodni: -

Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da je
sjednici nazodno 7 dlanova od ukupno 7 dlanova pa Skolski odbor moLe donositi
pravovaljane odluke.

Ravnateljicapredlale dopunu dnevnog rada, da se u todku tri uvrsti i dono5enje Izmjena i
dopuna Godi5njeg plana i programa rada Skole 2a207712018.

Prijedlog je prihvaien.

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 9" sjednice Skolskog odbora;
2. DonoSenje Godi5njeg obraduna Osnovne Skole ,,Ljudevit Gaj" Krapina za20l7.

godinu:
3. DonoSenje Plana nabave za2018. godinu;
4. DonoSenje Izmjena i dopuna Skolskog kurikuluma OS,,L.ludevit Gaj" Kraprnaza 

_

201712018. Skolsku godinu i Izmjena i dopuna Godi3njeg plana i programa rada OS

,,Ljudevit Gaj" Krapina za 20ll l20l8. Skolsku godinu
5. Prethodna suglasnost zazasnivanje radnog odnosa:

-uditelja likovne kulture
-uditelj a englesko g .iezrka

6. Verifikacija prethodne suglasno sti za zasnivanje radnog odnosa Anite Jugec na radnom
spremadice s pola radnog vremena;

7. Pitanja i prijedlozi.

Ad.1.) Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 9. sjednice Skolskog odbora;

Ad.2) ilanovima Skohkog odbora bili su dostavljeni materijali vezaniuz financijsko
poslovanje Skole u 2017. godini (podaci o prihodima i primicima, podaci o rashodima i
izdacima, poja5njenje uz financijsko izvje56e o ukupnim prihodima i rashodimau2}lT.
godini, te podaci o izvr5enju Financijskog plana za2017.).
Ravnateljica iznosi da smo pozitivno zavr5ili financijsku godinu te da smo zadovoljni s
izvrSenj em Financij skog plana.



Pitanja i prijedloga nije bilo pa je Skohki odbor na prijedlog ravnateljice jednoglasno donio
slijededu

ODLUKU
Donosi se Godi5nji obraiun Osnovne Skole rrljudevit Gaj" Krapinaza20lT. godinu.

Ad.3.) Na podetku dana5nje sjednice dlanovima Skolskog odbora podijeljen je prijedlog Plana
nabave 2a2018. godinu.
Ravnateljica je dala kratko poja5njenja po stavkama Plana nabave.
Pitanja i prijedloga nije bilo pa je Skolski odbor na prijedlog ravnateljice jednoglasno donio
slijede6u

ODLUKU
Donosi se Plan nabave Osnovne Skole,,Ljudevit Gaj" Krapinaza 2018.godinu.

Ad.4.) Ravnateljica iznosi da smo paptneri u projektu zdraveprehrane kojeg provodi udruga

,,Mrak". Projekt se provodi u II. razredima, a odobren je nakon dono5enja Skolskog
kurikuluma. Zbogtoga je potrebno projekt uvrstiti u Skohki kurikulum i donijeti Izmjene i
dopune Skokkog kurikuluma.
Na prijedlog ravnateljice Skohki odbor je jednoglasno donio slijede6u

ODLUKU
Donose se Izmjene i dopune Skolskog kurikuluma OS rrljudevit Gaj'o Krapina za
2017 12018. Skolsku godinu.

Ravnateljica je predloZila da se kuharicama Matidne Skole izmijeni radno vrijeme na nadin da
jedna radi od 7-15 sati, a druga od 11-19 sati podev od01.02.2018. s tjednom izmjenom
smjene. Do sada su obje radile dvokratno od 7-11 te od l3-I7 sati, a dvosatnu pavzlr su rijetko
koristile jer im se nije isplatilo iii doma i opet se vradati. U tom smislu trebamo napraviti
izmjenu u Godi5njem planu i programu rada u dijelu kojim je propisano radno vrijeme.
Na prijedlog ravnateljice Skolski odbor je jednoglasno donio slijede6u

ODLUKU
Donose se Izmjene i dopune Godi5njeg plana i programa rada OS ,rlludevit Gaj"
Krapina za 2017 12018. Skolsku godinu.

Ad.5.) Po raspisanom natjedaju za uditelja likovne kulture primili smo 10 ponuda, azauditelja
engleskog jezika4 ponude. Ravnateljica je upoznalanazodne s primljenim ponudamazaoba
radna mjesta.
PredlaZe da se na radno mjesto uditelja likovne kulture primi Sonja Jurman, magistra likorme
pedagogije- nastavnidki smjer. Na radno mjesto uditelja engleskog jezika predlaie da se primi
RuZica Bubanj, profesor pedagogije i engleskog jezika i knjiZevnosti. Obje su radile u Skoli
od 01.09.2017. i vrlo smo zadovoljni njihovim radom.
Na prijedlog ravnateljice Skolski odbor je jednoglasno donio slijede6u

ODLUKU
1. Daje se prethodna suglasnost za prijem u radni odnos Sonje Jurman na radno

mjesto uiitelja likovne kulture na neodredeno radno vrijeme.
2. Daje se prethodna suglasnost za prijem u radni odnos RuZice Bubanj na radno

mjesto ulitelja engleskog jezika-27 satitjedno na neodredeno vrijeme.



Ad.6.) Donijeta je odluka o verifikaciji prethodne suglasnostiza zasnivanje radnog odnosa

Anite Jugec nu.uarrJ- *;* ,prrrnudit" u Matidnoj Skoli, s pola radnog vremena' na

odredeno vrijeme do 60 dana'

Ad.7.) Gosp. lvon Zubit predlaZe da.se.ubudu 6e za davanje prethodne suglasnosti za zar$enu

odsutnih djelatnika;; dranovi sr."rrr."g 
"Juora 

na r<ratrci informativni sastanak kako bi

se pobliZe upoznali s poten"ijAnim kandidu:ti*u zaupraLnjeno radno mjesto'

Gosp. Ivica Hrsak postavio je pitanje o mogu6nosti da bi svi udenici I.-N. razreda stalno bili

ujutarnjoj smjeni.

Ravnateljica iznosi da u niZim razredimaMatidne skole imamo ove godine 8 razrednih odjela

L- ry. razredai 13 odjela V.-VIIL Z" p;;;j;"t*:*:te rada i smjena potrebna nam je

suglasnost roditelja"S;;.4.ro;ut* * glii"ririi:.r ri, si roditelji uskladili smjene sa smjenama

u Skoli, uz to oni koji imaju djecu u ni,im i uiii- tazredimairai:ilisu da djeca budu u istoj

smjeni. Dobro bi biio ua ui mogli ,u "u""it 
I. i 11. mzredaorganzirati produZeni boravak'

Drugih pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skolskog odbora zakljudila sjednicu'

Zavr5eno u 19,10

Klasa: 003-06/18-0111

Ur.broj : 2140101-380- 14-01- 1 8-2

Zapisnidar

(Mira Benc)

Predsjednica Skolskog odbora

l',r*'' ]-,u


